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Vragen van het lid Van Veldhoven (D66) aan de Minister van Economische 
Zaken over het bericht dat de NAM de toename van aardbevingen bij 
Loppersum moet onderzoeken (ingezonden 8 maart 2017). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «NAM moet de toename van aardbevingen bij 
Loppersum onderzoeken» (RTV Noord, 6 maart 2017)?1 

Vraag 2
Vindt u het ook een zorgwekkende trend dat het aantal aardbevingen bij 
Loppersum weer toegenomen lijkt te zijn? 

Vraag 3
Wanneer worden de uitkomsten van het onderzoek verwacht? 

Vraag 4
Heeft u ook vernomen dat volgens het Staatstoezicht op de Mijnen (SodM) er 
al een onderzoek loopt naar een aantal eerdere aardbevingen en dat dit 
onderdeel er nu wordt bijgevoegd. Kunt u aangeven welke andere aardbevin-
gen worden onderzocht en welke reikwijdte het onderzoek heeft? 

Vraag 5
Wordt er in het onderzoek ook nadrukkelijk gekeken naar de vraag hoe het 
aantal en de heftigheid van de aardbevingen bij Loppersum weer verminderd 
kunnen worden en welke ingrepen daarvoor nodig zouden zijn? Zo ja, op 
welke manier wordt dit aan de Kamer voorgelegd? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 6
Zal naast de Nederlandse Aardolie Maatschappij (NAM) ook het kennisnet-
werk voor de ondergrond gevraagd worden naar een analyse over de 
toename van het aantal aardbevingen, opdat een onafhankelijke second 
opinion beschikbaar? Zo ja, wanneer komen zij met hun bevindingen? Zo nee 
waarom niet?

1 http://www.rtvnoord.nl/nieuws/175014/NAM-moet-toename-aardbevingen-bij-Loppersum-
onderzoeken
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